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Stralingsniveau mast
SCHOOL Groene Sporenwolf blijft kritisch

door onze verslaggever

NIEUWSTADT – Metingen rond de
zendmast op sportpark Krekelzank
in Nieuwstadt hebben uitgewezen
dat het stralingsniveau ver onder
de norm ligt en zelfs zeer gering is.
Het onderzoek door het Antenne-
bureau werd verricht in verband
met de nieuwbouw ter plekke van
de basisschool.

„Wat ons verbaast is dat het ni-
veau op de beoogde locatie zelfs on-
der de waarde ligt van de huidige
school”, aldus wethouder Peter
Pustjens (CDA, Onderwijs).

Dinsdagavond werden belangstel-
lenden geïnformeerd over de stand
van zaken. De interesse onder
ouders van leerlingen voor de
avond was overigens zeer matig.

De resultaten van de metingen
zijn niet verrassend voor actiecomi-
té De Groene Sporenwolf, die na-

mens zo’n 400 verontruste ouders
optreedt. „Er is enkel onderzoek ge-
daan naar thermische straling”, al-
dus voorzitter Henk Bril. „Maar er
bestaat ook nog zoiets als niet-ther-
mische straling, waarvan de Ge-
zondheidsraad zegt dat die meer
onderzoek behoeft. Je kunt dus
niet stellen: we hebben nu iets ge-
meten en het is allemaal veilig.”
Bril blijft aandringen op simpele,
preventieve stralingsmaatregelen tij-
dens de bouw. „Je moet die onge-
rustheid willen wegnemen.”

Wethouder Pustjens geeft aan
dat er nog geen schets is van het ge-
bouw en dat er ook eerst op de lo-
catie nog diverse onderzoeken moe-
ten plaatsvinden. Eventuele voor-
zorgsmaatregelen kunnen altijd
nog worden ingepast in het bouw-
plan. „Alle opties staan nog open.”

Het streven is om de nieuw-
bouw medio 2014 te openen.


